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Konijnen en hazen  -  Bejaging

Animal Rights deed onderzoek naar de bestrijding van konijnen en hazen in Vlaanderen. 
Deze dieren worden nog steeds onder het mom van schadecontrole of faunabeheer 
gedood (bejaagd).

Uit de evaluatie van de gegevens blijkt dat de bestrijdingsaanvragen over een periode 
van vier jaar met bijna 15 procent zijn toegenomen. De bestrijdingsaanvragen zijn drie 
opeenvolgende jaren (2018-2019-2020) gestegen met in totaal 20,8 procent van 125 tot 
151 aanvragen. 

De vraag rijst dan ook op welke manier wordt omgegaan met de dieren die zich op de 
rode lijst bevinden.

1. Wat is de reden van de stijging van 20,8 procent in de jaren 2018 tot 2020?

2. Is er een afzonderlijke rapportageplicht voor bestrijding, plezierjacht en bijzondere 
jacht? Zo ja, kan de minister die rapportage bezorgen? Zo niet, zal de minister de 
afzonderlijke rapportageplicht invoeren en wanneer? Zo niet, waarom niet?
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1. Wanneer een rode lijst voor zoogdieren wordt opgemaakt, worden alle inheemse 
zoogdieren hierop vermeld. Dat een soort op een rode lijst staat, is dus in deze discussie 
niet relevant. Het is wel relevant in welke categorie de soort is opgenomen en wat de 
trend is.

Aan Animal Rights werd in februari het overzicht meldingen bestrijding konijn en haas 
overgemaakt zoals weergegeven in bijlage. Het gaat vooreerst om een te korte 
gegevensreeks om van echte trends te kunnen spreken en dit wetenschappelijk te gaan 
analyseren. Bovendien zijn de aantallen in de aanvragen te laag om trends te kunnen 
detecteren en eventuele veranderingen te kunnen verklaren.

2. Het afschot door gewone jacht, bijzondere jacht en bestrijding wordt momenteel 
jaarlijks gerapporteerd als een totaalcijfer per soort door de jachtrechthouders of de 
wildbeheereenheden. Deze gegevens worden jaarlijks gepubliceerd door INBO en zijn 
online beschikbaar: https://www.vlaanderen.be/inbo/trends-in-afschotstatistieken-en-
schattingen-van-de-voorjaarspopulatie/. Hoewel het rapporteren van deze cijfers per 
wettelijk kader nuttige informatie zou kunnen opleveren, vereist dit extra 
administratieve inspanningen van de jachtsector evenals het Agentschap voor Natuur 
en Bos. Op dit ogenblik volstaat de huidige rapportageplicht voor het opvolgen van het 
afschot van deze jachtwildsoorten door het INBO. Hierdoor voorzie ik actueel geen 
bijkomende rapportageplicht.
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